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W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 26 czerwca 2024 r. dotyczącą zamontowania progów 
zwalniających na ul. Kaniowej w Buczkowicach uprzejmie informuję, że z licznych interwencji 
mieszkańców, przy których posesjach były w przeszłości takie progi, wynika, że ich montaż 
paradoksalnie może zmniejszyć bezpieczeństwo pieszych i rowerzystów. Wynika to z regularnej 
niestety praktyki kierowców polegającej na zjeżdżaniu na pobocze celem ominięcia progu 
przynajmniej częścią samochodu. Ponadto progi zwalniające powodują bardzo duży hałas z uwagi na 
gwałtowne hamowanie wielu pojazdów przed progiem i nagłe przyspieszanie zaraz za nim. Jest to 
długofalowo bardzo uciążliwe dla mieszkających w okolicy osób. 
  
W przeszłości na kilku drogach gminnych były wykonane progi zwalniające, jednak po remontach 
nawierzchni nie odtwarzaliśmy ich ze względu na protesty mieszkańców związane z opisanymi wyżej 
problemami – i z tego powodu nie planujemy montażu nowych. Na koniec pragnę zwrócić uwagę, że 
na ul. Kaniowej obowiązuje ograniczenie prędkości do 30 km/h. Wielokrotnie już zwracaliśmy się do 
policji z prośbą o kontrole prędkości na drogach znajdujących się na terenie gminy – w tym również 
na ul. Kaniowej. Ponowimy tę prośbę kolejny raz. Równocześnie proszę o przekazanie mieszkańcom, 
że sytuacje łamania przepisów, do jakich należy przekraczanie dopuszczalnej prędkości, należy 
zgłaszać na policję.   
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